
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2016. augusztus 5-én - pénteken - de. 8,00 órai kezdettel megtartott r e n d k í v ü l i  

n y i l v á n o s  üléséről. 
 
A képviselő-testület rendkívüli ülésének helye: A Hajdúnánási Közös 
Önkormányzati Hivatal Díszterme 
 
Jelen vannak a rendkívüli képviselő-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor 
polgármester, Dr. Juhász Endre alpolgármester, Dr. Éles András, Nagyné Juhász 
Krisztina, Papp Gáborné, Szabóné Marth Éva, Buczkó József, Kovács Zsolt, Ötvös 
Attila képviselők 
 
A rendkívüli képviselő-testületi ülésről távol marad: Bódi Judit, Tóth Imre 
képviselők 
 
A Hivatal részéről jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyző, Kissné Barta Piroska, a 
Városfejlesztési és Üzemeltetési Iroda irodavezetője, Magi Dániel jegyzőkönyvvezető, 
Jenei László informatikus 
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselő-testület tagjait, az ülésen 
megjelenteket. Megállapította, hogy a képviselő-testület 9 fő jelenlétével 
határozatképes, azt megnyitotta. 
Javasolta, hogy a képviselő testület a meghívóban közölt napirendek közé vegyen fel 
és tárgyaljon meg egy új napirendet: 
 

− Előterjesztés a székely menekültek befogadásának emlékére köszönet-nyilvánító 
emléktábla elhelyezéséről 
 

A fenti napirendi pontot a meghívóban szereplő napirendek után, a zárt ülés után 
javasolta megtárgyalni. 
Megkérdezte, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés. 
 
Mivel a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el annak elfogadásáról. 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a napirendek tárgyalását 9 igen szavazattal - külön határozat 
hozatala nélkül - elfogadta. 
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Javasolt napirendi pontok: 
 
1.) Előterjesztés a Magyar Agrár, Élelmiszergazdasági és Vidékfejlesztési Kamara 

állásfoglalása ellen benyújtott kifogás elbírálásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Előterjesztés a székely menekültek befogadásának emlékére köszönet-nyilvánító 

emléktábla elhelyezéséről  
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester  
 
3.) Különfélék 
 
 
Ezek után Szólláth Tibor polgármester úr a jegyzőkönyv-hitelesítő személyére kért 
javaslatot. 
 
Buczkó József képviselő úr Papp Gáborné képviselő asszonyt javasolta jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 
 
(A teremben lévő Papp Gáborné képviselő asszony jelezte, hogy a felkérést elfogadja.) 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület Papp Gáborné képviselő asszonyt, mint jegyzőkönyv-hitelesítőt 
8 igen szavazattal és 1 tartózkodás (Papp Gáborné) mellett - külön határozat hozatala 
nélkül - elfogadta. 
 
Ezt követően a képviselő-testület de. 8,10 órai kezdettel zárt ülés keretében folytatta 

tovább a munkáját. 

 

Ezt követően a képviselő-testület de. 8,15 órai kezdettel ismételten nyílt ülés 

keretében folytatta tovább a munkáját. 

 
(Dr. Éles András képviselő úr távozott az ülésről, így a képviselő-testület 8 fővel 
folytatta tovább a munkáját.) 
 
MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a székely 
menekültek befogadásának emlékére köszönet-nyilvánító emléktábla elhelyezéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérte Buczkó József képviselő urat, mint 
kérelmezőt, hogy adjon tájékoztatást a kérelem okáról, tartalmáról.  
 
Buczkó József képviselő úr elmondta, hogy egy olyan emléktábláról van szó, amelyet 
nem Hajdúnánás állíttat, és nem is Hajdúnánás készített, hanem Csíkszereda, illetve a 
csíkszeredai központú székely történelmi vitézi lovagrend. 
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A székelyeknek komoly köszönnivalójuk van Hajdúnánás felé, illetve a kapcsolat a 
székelyföldi településekkel Hajdúnánásról kiindulva formálódott olyanná, amilyen 
jelenleg is, ezért ez a szervezet úgy gondolta, hogy egy igen jelentős képviselettel 
érkezik Hajdúnánásra augusztus 20-án, és azt az emléktáblát szeretnék 
köszönetképpen elhelyezni és felavatni, aminek a szövege az előterjesztésben 
olvasható. Azt kérik a képviselő-testülettől, hogy egyezzen bele abba, hogy a megjelölt 
helyszínen elhelyezhessék az emléktáblát. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
szavazást rendelt el az előterjesztés határozati javaslatát illetően. 
 
(A szavazásban 8 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület a székely menekültek befogadásának emlékére köszönet-
nyilvánító emléktábla elhelyezéséről készült előterjesztés határozati javaslatát 8 igen 
szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
233/2016. (VIII. 05.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete hozzájárulását adja ahhoz, hogy a 
székely Történelmi Vitézi Rend képviseletében érkező delegáció, a székely menekülés és 
befogadás 100. évfordulója alkalmából, Hajdúnánás város lakossága számára, a székely nép 
köszönetét kifejező, 50x70 cm méretű, fekvő alakzat formátumú, gránit anyagú, emléktáblát 
helyezzen el a Hajdúnánás, Bocskai u. 2 szám alatt lévő – egykori bírósági – épület Bocskai 
utca felőli homlokzatán, szemben a római katolikus templommal, amely a következő szöveget 
tartalmazza:  
 

MEMENTÓ 
1916 KORA ŐSZÉN HAJDÚNÁNÁS NÉPE 

ADOTT OTTHONT TÖBB MINT 3000 CSÍK 
VÁRMEGYEI SZÉKELY MENEKÜLTNEK. 

KÖSZÖNET ÉRTE. 
Állíttatta a történelmi vitézi lovagrend 

Erdély, Csíkszereda  
2016 

 

Az emléktábla elhelyezésének pénzügyi kihatása nincs. 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatból adódó szükséges intézkedések megtételéről 
gondoskodjon. 
 

Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2016. augusztus 30. 

 

 
  Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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Szólláth Tibor polgármester úr ezek után megadta a képviselőknek a lehetőséget a 
kérdések, észrevételek, megjegyzések megtételére. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony megkérdezte, hogy igaz-e a hír, hogy Gere Miklós 
távozik a Hajdúnánási Építő és Szolgáltató Kft. ügyvezető igazgatói pozíciójából. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy nincs tudomása róla. Elmondta 
továbbá, hogy mindenkit szeretettel várnak a Hajdúk Világtalálkozójának keretében 
szervezett rendezvényekre. 
 
Mivel több napirendi pont, kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, Szólláth Tibor 
polgármester úr megköszönte a megjelenést, a végzett munkát, és a képviselő-testület 
rendkívüli nyilvános ülését de. 8,20 órakor bezárta. 

 
 
 

kmft. 
 

 
 Szólláth Tibor                Dr. Kiss Imre  
  polgármester              jegyző 
 
 
 

Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 


